

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-091

米埔濕地解構之旅（中五）

敬啟者：本校將安排中五生物組學生考察濕地，讓學生從不同角度認識濕地環境及其生物多樣性，了解及探索香港珍貴的濕地環境及其資源。詳情如下：

活動日期	2024年7月8日（星期一）		
活動地點	米埔自然保護區		
集合時間	中午12時15分	地點	學校
解散時間	下午5時45分		
負責老師	王素芬老師	帶隊老師	蔡盛宏先生
活動費用	全免		
備註	1. 帶備飲用水、雨具、防曬用品及少量零用錢。 2. 穿著體育服及運動鞋。		

請於2024年6月14日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。如有查詢，請致電2380 0241 與王素芬老師聯絡

此致

各位家長

2024年6月11日



招祥麒

校長 招祥麒博士

回條

米埔濕地解構之旅（中五）

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S23/24-091）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

簽署：_____

請於2024年6月14日或以前透過「家校通系統」回覆

2024年____月____日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular : S23/24-091

11 June 2024

To: Parents of S.5 Students (Biology)

Wetland Encounter at Mai Po (S.5)

The school is going to organize a field trip for S.5 Biology students. The trip aims to let them understand the environment and bio-diversity of wetland from various perspectives. It also gives them a chance to explore the precious environment and resources of wetland in Hong Kong. Details are as follows:

Date of Activity	8 July, 2024 (Monday)		
Venue of Activity	Mai Po Nature Reserve		
Time of Assembly	12:15 p.m.	Venue	School
Time of Dismissal	05:45 p.m.		
Teacher in Charge	Ms. Wong So Fun	Team Leader	Mr. Tsoi Shing Wang
Fee	Free		
Remarks	1. Bring along water, rain gear, sunscreen and some cash. 2. Wear PE uniform and sneakers.		

Please reply to this circular through the "School Comm System" on or before 14 June 2024. For enquiries, please contact Ms. Wong So Fun at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Dr. CHIU Cheung Ki

Principal

Reply Slip

Wetland Encounter at Mai Po (S.5)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-091 has been read and understood. I **agree** to let my child join the above activity.

Name of Student : _____

Name of Parent : _____

Class : _____ Class no. : _____

Signature : _____

Please reply to this circular through the "School Comm System" on or before 14 June 2024.

Date: _____